
Zápis ze schůze představenstva SVPZP konaného dne 7. 2. 2017, Praha 
 
Přítomni: Dvořáková, Krůdlová, Rejmontová, Walková, Kotík, Mikulka, Vlach  
 
Omluveni: ---------- 
 
 
1.Plán schůzí a činnosti SVPZP v roce 2017 
Představenstvo naplánovalo 3 členské schůze pro rok 2017, a to v termínech: 
- 15. 3. Středa 2017 
-  7. 6. Středa 2017 
- 22. 11. Středa 2017 
Paní Karešová zajistí objednávku sálu a dalších nutností pro termíny těchto schůzí. 
 
Členská schůze 15. 3. 2017 
Mgr. Vlach sdělil, že tato schůze by měla mít jedním z hlavních bodů krom jiného – nové volby do 
představenstva. 
Mgr. Vlach zajistí příslušné podklady pro to, aby volby na této schůzi mohly proběhnout. 
Vzhledem ke skutečnosti, že volební období některých členů představenstva ještě nedoběhlo, 
provedou se takové kroky, aby mohly volby proběhnout kompletně pro celé představenstvo. 
Všichni členové představenstva chtějí kandidovat i v dalším období. 
Dvořáková zjistí kontrolní komisi, případně bude komunikovat s Mgr. Vlachem ve věci volby do KK. 
Mgr. Vlach dodá včas podklady k pozvánce na členskou schůzi, která by měla být odeslána nejpozději 
27. 2. 2017  
Pozvánku zajistí Dvořáková. 
 
Program schůze: 

a) Informace o činnosti od minulé schůze a informace z představenstva 
(letos smlouvy cirkulace, SÚKL, pojišťovny, zákony, veletrh Rehaprotex 2017, čerstvé 
informace z terénu i legislativy – Dvořáková 

b) Volby do představenstva a kontrolní komise 
c) Informace ke kontrolní činnosti SUKL ve výdejnách – požadované dokumenty, opatření, 

krátké info o obalech, jejich likvidaci /Krůdlová + Mikulka) 
d) Pojišťovny a Ministerstvo – info k zákonu o ZP, reakce na schůzku MZ – problematika 

farmaceutického asistenta při výdeji, spolupráce s jednotlivými asociacemi   (Dvořáková+ 
Krůdlová) 

e) Nové informace k ochraně osobních údajů (Walková) 
f) Diskuse  
g) Závěr 

 
 
2. Informace k zákonu o ZP 
M. Krůdlová informovala, že zajistila na základě informací z návštěvy zástupců SVPZP na MZ  písemné 
vyjádření JUDr. Krále k této problematice a  představenstvo souhlasí, že by tento dokument měl být 
dále zaslán na MZČR jako naše vyjádření. 
Představenstvo se shodlo, že i nadále se bude snažit prosadit změnu v zákoně o ZP ve věci odbornosti 
pracovníků výdejny. 
 
3. Zdravotní pojišťovny 
Na VZP došlo k personální změně, odešel ředitel odboru léčiv a ZP MUDr. Krotký 
Letos končí smlouvy firmám, které mají ZP v režimu cirkulace, je tedy nutno začít co nejdříve 
vyjednávat o nových podmínkách. Představenstvo se shodlo, že je nutné udržet smluvní vztah 



v daných mantinelech a zároveň je potřeba jednat o navýšení cen za znovuvydání, dopravu i 
hodinovou servisní sazbu. 
Po termínu členské schůze budou vybráni zástupci, jež by měli začít jednat o této smlouvě na VZP. 
Firmy dodávající el. vozíky zaznamenaly, že firma Pride nedodržuje dohodu o rychlosti EV, tak jak byla 
nastolena v loňském roce po žádosti Svazových pojišťoven. V této věci byl zaslán firmě Pride jménem 
SVPZP dopis, do dne schůze nedošla žádná odpověď. 
Pokud nedojde žádná reakce ani v příštích dnech, SVPZP se obrátí s pomocí na zdravotní pojišťovny. 
Svazové pojišťovny – představenstvo se shodlo, že spolupráce zde v rámci možností je dobrá a bude 
nadále tuto prohlubovat. 
Příležitostně pozve na některé představenstvo v roce 2017 i její zástupce. 
 
4. Obaly  
Členové představenstva diskutovali o požadavcích na likvidaci obalů /smlouvy EKOKOM či jiné 
varianty/  a o nutnosti Prohlášení o shodě u používaných obalů.  
 
5. Cenová regulace, usměrňovaná marže 
Představenstvo při jednání došlo k závěru, že současná situace na trhu práce, situace vzrůstajících 
firemních nákladů a další, vedou firmy k tomu, že nebude v brzké době možnost firem dodávat levné 
výrobky, neboť  stanovené marže nepostačí na splnění veškerých podmínek pro řádný výdej  ZP. 
Je však otázkou – jak a kde začít? Zdali je vůbec možnost jakkoli zvrátit dané podmínky cenové 
politiky MZ a zdravotních pojišťoven. Toto téma by mělo být pro letošní rok jedním z klíčových úkolů 
SVPZP. 
 
6. Ochrana osobních údajů 
K. Walková informovala, že EU ? schválila novou legislativu pro ochranu osobních údajů a tedy pro 
členskou schůzi by představenstvo mělo mít bližší informace pro členskou základnu. 
Krátké info na schůzi podá právě K. Walková. 
 
 
Zapsala: Dvořáková 


